
1/5

Zápis z 27. zasedání Zastupitelstva obce Včelná
konaného dne 18.7.2016 od 18,00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu

Navržený program jednání:

1. Schválení programu jednání
2. Složení slibu nového člena zastupitelstva obce
3. Jmenování ověřovatelů zápisu
4. Kontrola usnesení z 26. zasedání ZO
5. Zpráva o daňových příjmech k 30.6.2016
6. Zpráva o plnění rozpočtu k 30.6.2016
7. Rozpočtová opatření č. 13/2016, 14/2016 a 15/2016 (na vědomí)
8. Výsledky konkursního řízení na vedoucí pracovní místo ředitele/ky Mateřské školy Včelná
9. Prodej pozemku pod komunikací parc. č. 707/16 v k.ú. Včelná o výměře 1127 m2 
10. Prodej části pozemku č. 723/184 v k.ú. Včelná o výměře cca 17 m2
11. Prodej části pozemku parc. č. 685/3 v k.ú. Včelná o výměře cca 10 m2 pro stavbu garáže
12. Zprávy místostarosty obce
13. Zprávy předsedů výborů a komisí obce
14. Různé
15. Diskuze

Přítomní zastupitelé:
1) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta
2) Antonín Krajčír
3) Ing. Alice Nejedlá
4) Ing. Karel Pokorný
5) Miroslava Stránská
6) Michal Šlinc
7) Roman Zajíček – místostarosta

Omluvení zastupitelé:
 Ing. Jarmila Mandžuková
 Ing. Stanislav Pražák

Další zúčastněné osoby:
– zapisovatel Mgr. František Mareš
– 10 hostů dle prezenční listiny

Zasedání zahájeno v 18:00 hodin.

1. Zasedání zahájil a řídí jej místostarosta Mgr. Kamil Feitl.
Jednotlivé body jednání doprovázeny informací promítanou dataprojektorem.
Navržený program jednání schválen jednohlasně: 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

2. Pan Antonín Krajčír, který získal mandát zastupitele po té, co se jej dne 13.6.2016 vzdal pan Petr  
Průša, složil bez výhrad slib zastupitele. Po přečtení textu slibu předsedajícím pronesl "Slibuji" 
a složení slibu potvrdil podpisem.

3. Ověřovateli zápisu jmenováni: Ing. Alice Nejedlá, Michal Šlinc

4. Kontrola usnesení z 26. zasedání:
K usnesení č. 1/26/2016 – Záměr prodeje zveřejněn
K usnesení č. 6/26/2016 – Smlouva podepsána
K usnesení č. 7/26/2016 – Záměr prodeje zveřejněn
K usnesení č. 8/26/2016 – Záměr prodeje zveřejněn

5. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o daňových příjmech za červen 2016: 2,059 mil. Kč. 
Loni to za červen bylo o 294 tis. Kč méně. Za prvních šest měsíců roku činí meziroční nárůst 875 
tis. Kč.

6. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 30.6.2016. Příjmy naplněno 
11,28 mil. Kč z rozpočtovaných 18,41 mil. Kč (61,3 %), výdaje naplněno 7,06 mil. Kč 
z rozpočtovaných 26,8 mil. Kč (26,3 %). Stav účtu k 30.6.2016 byl 35,31 mil. Kč. 

7. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 13/2016, kterým 
se zvyšují příjmy o 20.000 Kč (obdržená dotace na kulturu).
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Dále informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 14/2016, kterým se zvyšují příjmy o 247.100 Kč 
(především obdržené dotace na opravu ulice Krátká 150 tis. Kč a obnovu veřejného prostranství 70 
tis. Kč) a výdaje o 195.491 Kč (především na opravu ulice Krátká 100 tis. Kč a na obnovu 
veřejného prostranství).
Dále informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 15/2016, kterým se zvyšují příjmy o 132 Kč 
(příjmy z pronájmu movitých věcí) a výdaje o 30.000 Kč (především úhrada nových vodoměrů
u novostaveb).

Zastupitelstvo bere rozpočtová opatření č. 13/2016, 14/2016 a 15/2016 na vědomí.

8. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl seznamuje zastupitelstvo s výsledky konkursního řízení na vedoucí 
pracovní místo ředitele/ky Mateřské školy Včelná. Ze tří uchazeček byla konkursní komisí 
jednoznačně vybrána jako nejvhodnější Bc. Jarmila Pánková, současná učitelka v MŠ Včelná.

9. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl připomíná záležitost prodeje pozemku pod komunikací parc. č. 
707/16 v k.ú. Včelná o výměře 1127 m2. Záměr prodeje byl již schválen a zveřejněn. Podmínky 
prodeje byly též předjednány, přistoupeno tedy k hlasování.
Návrh usnesení č. 1/27/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje prodej pozemku parc. č.
707/16 v k.ú. Včelná o výměře 1127 m2 za celkovou cenu 1000 Kč společnosti HOME PORT 
REAL s.r.o., IČ 28084781, U Pily 636, České Budějovice." schválen hlasováním 7 pro – 0 proti –
0 se zdrželi.
Návrh usnesení č. 2/27/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje smlouvu o smlouvě 
budoucí kupní na pozemek parc. č. 707/16 v k.ú. Včelná o výměře 1127 m2 za celkovou cenu 
1000 Kč od společnosti HOME PORT REAL s.r.o., IČ 28084781, U Pily 636, České
Budějovice." schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

10. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl připomíná záležitost prodeje části pozemku č. 723/184 v k.ú. Včelná 
o výměře cca 17 m2. Záměr prodeje byl zveřejněn. Navrženo prodávat za cenu obvyklou 
470 Kč/m2.
Návrh usnesení č. 3/27/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje prodej části pozemku 
parc. č. 723/184 v k.ú. Včelná o výměře 17 m2 za cenu 470 Kč/m2 - -- osobní údaje nabyvatelů - - " 
schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

11. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl připomíná žádost o prodej části pozemku parc. č. 685/3 v k.ú. Včelná 
o výměře cca 11 m2 pro stavbu garáže. Po úpravě původní žádosti provozovatel 
vodohospodářských sítí obce Čevak s prodejem souhlasí. Dáno hlasovat o schvální záměru 
prodeje.
Návrh usnesení č. 4/27/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje záměr prodeje části 
pozemku parc. č. 685/3 v k.ú. Včelná o výměře cca 11 m2." schválen hlasováním 7 pro – 0 proti 
– 0 se zdrželi.

12. Zprávy místostarosty obce:
a) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje výsledky výběrového řízení na opravy komunikací, 

především rozpadlých přídlažeb. Tři firmy podaly nabídku v rozpětí 160 až 203 tis. Kč včetně 
DPH. Tříčlenná výběrová komise doporučila nejlevnější nabídku firmy JEZZ s.r.o., která splnila 
požadavky zadavatele.
Návrh usnesení č. 5/27/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje výběr zhotovitele 
veřejné zakázky Opravy komunikací ve Včelné firmu JEZZ s.r.o., IČ 28084764, Jakubova 
169, Roudné." schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

b) Místostarosta Roman Zajíček informuje o probíhající stavbě kanalizace v lokalitě Čtyři chalupy.
Nabízí se možnost vypuštění jedné části kanalizace vzhledem k tomu, že vlastník 
nejvzdálenějšího domu nepožaduje napojení. Dotace bude v tom případě sice zkrácena dle 
sdělení krajského úřadu o cca 10 tis. Kč, ale obec ušetří statisíce. Zatím je prostavěno kolem 
2 mil. Kč, kontrolní dny probíhají každý čtvrtek, technický dozor investora pracuje spolehlivě, 
stavba probíhá v pořádku.

Mgr. Kamil Feitl uvádí, že se stavbou kanalizace souvisí i místní poplatek za zhodnocení 
stavebního pozemku možností připojení na obecní kanalizaci. Dává slovo předsedovi 
finančního výboru Ing. Karlu Pokornému. Ten uvádí, že původně byly místní poplatky 
za zhodnocení pozemku zamýšleny pro nové rozvojové lokality, kde se teprve bude stavět 
a obec je zasíťuje. Schválená vyhláška nicméně platí na celou obec, a nyní je otázka, zda by
měla platit i na občany, kteří ve Čtyřech chalupách dlouhodobě žijí a na kanalizaci dlouho 
čekají. Je na zvážení, zda v tom případě zpoplatnit pouze zastavěnou plochu. Poplatky by se 
tím výrazně snížily.
Miroslava Stránská se táže, zda není možno za připojení stávajících nemovitostí vybírat pouze 



3/5

určitý paušál, jak se s tím setkala v jiné obci.
Mgr. Kamil Feitl a Michal Šlinc odpovídají, že paušál se nedá vymáhat, může být vybírán 
pouze na bázi dobrovolnosti.
Přítomný host Petr Voves nabízí řešení buďto ve vyhlášce stanovovat jinou cenu pro každou 
lokalitu zvlášť, anebo stanovit pro celou obec stejnou malou částku, kterou nebudou mít 
problém uhradit ani staroudsedlíci.
Dále upozorňuje, zda občan, který nechce kanalizaci, počítá s tím, že v případě stanovení
zákonné povinnosti se připojit si kanalizaci vybuduje sám. Jak teď likviduje odpadní vody?
Roman Zajíček odpovídá, že si nikdo nestěžoval, že by onen občan nelikvidoval odpadní vody 
řádně. V budoucnu při rozšíření bytové výstavby bude i možné, že by obec další část 
kanalizace dostavěla.

c) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje o stavu žádost fy OSIVA Boršov o odkoupení části 
obecní kanalizace. Obcí navržené řešení, zrušení části kanalizačního řadu, žadatel projektově 
připravuje.

d) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje o výměně vchodových dveří a podlah v MŠ. Součástí 
dodávky dveří s vyšší bezpečností bude mimo jiné i videotelefon. (čas 18,37)

e) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl připomíná žádost o výsadbu stromů a zřízení parku v lokalitě 
Dlouhé role. Žadatelům odpoví, že se s výsadbou počítá na podzim, a to cenově do výše 
dotace, která je jen na zeleň, nikoli na lavičky, koše a další vybavení. Bude připraven malý 
projekt výsadby, na jehož základě bude možno poptat firmy. Realizace se předpokládá v září.

f) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje o tom, že zástupci obce dnes obešli sousedy 
budoucího parku za obecním úřadem a dostali souhlas s jeho realizací. Od jednoho souseda 
přišel požadavek na výstavbu oddělovacího zděného plotu, který byl akceptován. Obec podá 
žádost o územní souhlas na stavbu parku.
Miroslava Stránská se táže, kam se přemístí kontejnery na trávu a na tříděné odpady, pokud 
by se již letos začalo s realizací parku.
Roman Zajíček a Michal Šlinc odpovídají, že to se musí ještě vyřešit. Probíhá krátká diskuze
o vhodných lokalitách, zatím bez konkrétního výsledku.

g) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že na výsadbu zeleně v prostoru před restaurací 
„U Kaštanu“ probíhá výběrové řízení. Termín odevzdání nabídek je do konce srpna.

h) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že obec z dotace vymění přístřešky na autobusové 
zastávce „Včelná“.

i) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že proběhlo jednání na místě v rámci územního řízení
na stavbě Chodník v ulici Nádražní. Přítomen za obec byl Michal Šlinc, který podává detailnější 
zprávu.

j) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl připomíná zamýšlenou rekonstrukci ulice Krátká.
Roman Zajíček doplňuje informace z místního šetření s obyvateli. Upozorňuje, že dotace je 
pouze na opravu povrchu. Obec počítá s doplněním lamp veřejného osvětlení.

k) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje zamítavou odpověď obce Kamenný Újezd na žádost 
o zřízení společného školského obvodu. Obec iniciuje další jednání s městem České 
Budějovice k aktualizaci jejich nabídky.
Miroslava Stránská upozorňuje, že po zjištění možností by to chtělo se nějakou formou zeptat 
obyvatel, jakou variantu zajištění základního školství by preferovali.

l) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje návrh na odpis nepotřebného a opotřebovaného 
majetku obce. Jedná se o tiskárnu, monitor a sekačku v celkové hodnotě 33 tis Kč.
Návrh usnesení č. 6/27/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje odpis majetku obce 
dle návrhu ze dne 13.7.2016." schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

m) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje o svém jednání s Dopravním podnikem o případných 
změnách jízdních řádů MHD č. 7. Nakonec jízdní řád zůstane beze změny, na některé ranní 
spoje budou však vypravovány autobusy s větší kapacitou.
Přítomný host Zdeněk Mikšovský uvádí případ, kdy jel na Včelnou autobusem ve všední den 
kolem 10. hodiny dopoledne zcela sám.
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že je možné, že některé autobusy jezdí jedním směrem hlavně 
proto, že jsou potřeba na cestu zpět. Pokud by si obec chtěla udělat přesnou představu 
o využívání MHD, musela by provést vlastní monitoring počtu cestujících.

13. Zprávy předsedů výborů a komisí obce:
a) Předseda finančního výboru Ing. Karel Pokorný informuje o svém rozboru znaleckého 

ocenění plotu a pozemků, který předložil p. Rytíř v rámci projednávání směny pozemku 
potřebného na cyklostezku. Posudek se zdá zmatečný; čistá cena plotů, jejichž úhradu 
p. Rytíř požaduje, je kolem 90 tis. Kč. Bude muset následovat další jednání s p. Rytířem.
Obec mu zašle nabídku na výši úhrady za oplocení.
Přítomný host Jaroslav Bílek se ptá, zda nebyla s p. Rytířem předem písemná smlouva
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o způsobu vypořádání. Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že písemná smlouva nebyla dojednána, 
byla pouze ústní dohoda o přesunu plotu (p. Rytíř – bývalá starostka), ale bohužel bez předem 
dohodnuté ceny, což nyní dostalo obec do složité situace.
Dále Ing. Karel Pokorný informuje o tom, že v tisku proběhla informace o snaze získat část 
katastru Včelné pro město České Budějovice (část navazující na Rožnov, mezi tratěmi).
Změna katastru je dle něho administrativně prakticky neprůchodná věc. Zjistil předběžně, 
že v dané lokalitě je 20 soukromých vlastníků pozemků a jedna obecní cesta. Otázkou by 
bylo, jak se postavit k případné žádosti o změnu územního plánu obce Včelná, pokud by ji 
žadatel uhradil a zajistil by napojení lokality na infrastrukturu města České Budějovice.
Miroslava Stránská navrhuje, že by měl finanční výbor projednat výši odměn místostarostů, 
neboť v současnosti pracují za minimální ocenění. Ing. Karel Pokorný odpovídá, že se k tomu 
výbor sejde.
Přítomný host Zdeněk Mikšovský navrhuje, aby zastupitelstvo vybralo mezi sebou 
odpovídající osobnost a zvolilo starostu, ať má obec reprezentanta.
Mgr. Kamil Feitl uvádí, že není pravda, že by zastupitelé odvolali starostku bez plánu, jak 
dále pokračovat, ale kdyby se někdo hned stal starostou, tak by se na něho hledělo, jako že 
on odvolání inicioval, aby se dostal „k moci“ apod. Takže zatím starosta zvolen není 
a zastupitelé rozhodnou po zhodnocení určitého období.

b) Miroslava Stránská se v rámci zpráv komise územního rozvoje a životního prostředí táže, 
zda se nemá po pěti letech aktualizovat územní plán. Michal Šlinc to zjistí a podá zprávu.

c) Ing. Alice Nejedlá za komisi kulturní a sociální podává zprávu o uskutečněném zájezdu 
na muzikál a připravovaném zájezdu do aquaparku.

d) V rámci zpráv komise pro sport a volný čas zve Roman Zajíček na Sportovní den pořádaný 
SK Včelná dne 6. srpna. (čas 19:22)
Přítomný host Zdeněk Mikšovský se táže, proč je komise pro sport, když v letáku se píše jen 
o činnosti Sportovního klubu. Zdá se, že komise sama činnost prakticky nevyvíjí.
Mgr. Kamil Feitl potvrzuje, že to tak fakticky je, komise je spíše zřízena, protože tak historicky 
bývala, a informuje víceméně o činnostech v rámci sportovních organizací. Ale v režii obce 
bude např. turnaj ve volejbale na spodním hřišti v Lesní kolonii po skončení prázdnin.
Dle Romana Zajíčka začíná být toto hřiště dobře využívané.

e) Přítomný host Hana Ondrová se táže, kdo je předsedou kulturní a sociální komise.
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že on. Paní Ondrová namítá, že se nikde akcí neúčastnil, kulturní 
akce řídila paní Mandžuková. Jako dřívější členka sociální komise sama ví, že se například 
objížděli senioři v domovech důchodců. To pan Feitl neudělal.
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že na akce chodil a možná jej paní Ondrová jenom neviděla.
Ta namítá, že měl akce jako předseda kulturní komise uvádět, což určitě nedělal. Dle ní 
nevykonával svou funkci řádně.
Mgr. Kamil Feitl dále uvádí, že za seniory do domovů důchodců byl připraven jet v předběžně 
dohodnutém termínu, ale bývalá starostka mu oznámila, že za nimi již byla sama.

14. Různé:
a) Mgr. Kamil Feitl informuje o nové předsedkyni komise kulturní a sociální Ing. Alici Nejedlé. 

Složení komise územního rozvoje a životního prostředí bude upřesněno příště.
b) Roman Zajíček podává informaci, že od 1.7. do konce roku nastoupil nový pracovník 

technických služeb p. Ludačka na 5 hodin denně, plat je hrazen úřadem práce. V úklidových 
pracích pokračuje do konce roku p. Sedláčková na 4 hodiny denně.
Dále informuje, že technické služby obce opraví krajnici spojovací komunikace do Roudného. 
Od obce Boršov k tomu obec zakoupí recyklát.
Přítomný host Petr Voves se táže, proč se na této komunikaci nezřídí třeba vyhýbací místa.
Michal Šlinc odpovídá, že k tomu není prostor, kolem nejsou obecní pozemky. Také není 
zájem rozšiřovat po této komunikaci dopravu.
Dále Roman Zajíček informuje, že bylo inzerováno, že obec přijme stavebního technika obce. 
Jednal zatím se dvěma uchazeči. Nicméně teprve na konci prázdnin vyhodnotí s Michalem
Šlincem, kolik práce by při činnosti komise územního rozvoje pro technika zbylo, a tedy výši 
jeho úvazku.
Roman Zajíček dále informuje, že byl za obec přítomen jednání soudu o zbavení svéprávnosti 
jednoho občana a svěření do opatrovnictví obce. Vzhledem k tomu, že dotyčný nemá žádné 
příbuzné, měla by se o něho obec postarat.
Přítomný host Hana Ondrová namítá, že toto měla právě řešit sociální komise. Mgr. Kamil 
Feitl odpovídá, že v této záležitosti od počátku zjišťoval informace a možnosti, takže vyřízení 
opatrovnictví je i výsledkem jeho práce.
Hana Ondrová trvá na tom, že zastupitelé v obci nastolili problém. Na dotaz Mgr. Kamila 
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Feitla, jaký problém, uvádí, že zničili člověka, který chtěl pro obec pracovat (míněno bývalou 
starostku).
Přítomný host Petr Voves se táže, zda obec zjišťovala, zda jsou na opatrovnictví nějaké 
dotace, např. příspěvek na péči? Roman Zajíček a Mgr. Kamil Feitl odpovídají, že ano, nějaké 
zkušenosti mají. Obci bylo doporučeno zajistit dotyčné osobě umístění v nějakém 
pečovatelském ústavu.
Antonín Krajčír uvádí, že to bude úkol ať už pro sociální komisi nebo pro jakoukoli pověřenou 
osobu, aby s dotyčným po dobu, co bude bydlet ve Včelné, udržoval kontakt a udržoval jej 
především v čistotě a při dobré stravě.
Roman Zajíček doplňuje, že pečovatelskou službu s donáškou obědů a úklidem dotyčný 
zatím odmítal.

c) Miroslava Stránská má několik dotazů:
– Bude se pokračovat výběrovým řízením na akci kanalizace v Lesní kolonii? Obec by mohla 
na tuto stavbu zažádat o dotaci. Táže se Mgr. Kamila Feitla, zda by mohl podklady předat 
odborníkovi na dotace, který s obci spolupracuje. Mgr. Kamil Feitl souhlasí.
Michal Šlinc doplňuje, že pro výběrové řízení je vše připraveno, včetně stavební povolení, 
projektu a výkazu výměr.
–  Byl doplněn chybějící pátý prvek ve fitparku?
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že zatím ne, ale chybějící lavička ke šlapadlu doplněna bude.
– Bude provedeno oplocení kolem hřiště v Lesní kolonii?
Michal Šlinc odpovídá, že ano, ale je třeba se sejít na místě a posoudit způsob oplocení.
– Dal by se doplnit basketbalový koš na hřiště v Lesní kolonii?
Michal Šlinc opět odpovídá, že ano, ale je třeba se sejít na místě a posoudit.
– Připravuje se stavba kanalizace v Nové ulici? Je to jediná ulice, kde kanalizace chybí.
Bývalá starostka říkala, že projekt existuje, ale není vyhovující.
Michal Šlinc zkontroluje aktuálnost stávajícího projektu.
– Vzhledem k možnosti čerpat dotace na zvýšení bezpečnosti na silnicích, neměla by si obec 
nechat posoudit možnosti zvýšení bezpečnosti?
Mgr. Kamil Feitl bude konzultovat tuto věc s odbornou firmou.

d) Přítomný host Miroslav Richter navrhuje zamezit na spojovací cestě do Roudného průjezd 
nákladním automobilům, které tam přes zákaz jezdí. Řešením by dle něho byla instalace 
výškové zábrany.
Konstatováno, že takové řešení by bylo třeba případně projednat s policií a mohlo by 
zabraňovat i průjezdu lehčích dodávek.

e) Mgr. Kamil Feitl dává ke zvážení další termín zasedání zastupitelstva. Předběžně dohodnuto 
čtvrtek 8.9.2016 od 18 hodin.

15. Diskuze (čas 19:55):
a) Přítomný host Petr Voves se táže, zda budou pořízeny koše s erby, jak se o tom dříve 

jednalo. Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že nakonec obec objedná dva druhy košů bez erbů.
Budou dříve a nebudou tolik lákat "sběratele".

Dále na dotaz pana Vovse zapisovatel p. Mareš vysvětluje, kdy vzniká mandát 
zastupitele – náhradníka. Není to až složením slibu, ale již druhý den po vzdání se mandátu 
předchozího zastupitele.

Dále pan Petr Voves upozorňuje na díru v panelové cestě od mateřské školy do ulice 
Husova, kterou by bylo třeba spravit, a dále na nepřehlednou křižovatku na malém prostoru na 
konci panelové cesty u trafa, kterou by bylo dobré rozšířit k lepšímu vyhnutí protijedoucích aut.
Michal Šlinc uvádí, že se na místo podívá a zhodnotí situaci.

Zasedání ukončeno v 19:59 hodin

Zapsal: Mgr. František Mareš ve dnech 18. až 20.7.2016

Doplněno a ověřeno dne 21.7.2016

Ověřovatelé: Ing. Alice Nejedlá .............................................. 

Michal Šlinc ..............................................

Místostarosta:   Mgr. Kamil Feitl ..............................................


	Zápis z 27. zasedání Zastupitelstva obce Včelná



